

## TABLE OF CONTENTS

## 目 录

### Andrew H. Plaks' Application of Irony to the Narrative Study of Chinese Qishu

(浦安迪在中国奇书叙事分析中的反讽视角)

H. Y. SHENG.....105

### On the National Integration Ideal of Kate Chopin's Short Stories

(凯特·肖邦短篇小说中的民族融合愿景探析)

Y. P. WANG, A. H. CHEN.....110

### Study of You Dong's Ci in Dragon Boat Festival and Folk-Custom

(尤侗端午词与民俗研究)

P. SHANG.....117

### Comparative Research of Societal Poems between the Tang Dynasty Poet

Du Fu and the Joseon Dynasty Poet Li Da

(唐代杜甫与朝鲜李达的社会诗比较研究)

X. Z. ZHANG, D. Y. ZHAO.....124

### An Analysis of Ecological Aesthetic Thoughts in *Lady Chatterley's Lover*

(《查泰莱夫人的情人》的生态美学思想解读)

X. H. FAN.....130

### The Semiotic Analysis of the "Girl Catching Fire" in *the Hunger Games*

(《饥饿游戏》中“烈焰女孩”之符号意义分析)

H. Y. SHENG, C. C. HA, M. X. YANG.....136

### The Analysis of the Mongol National Symbols in *Genghis Khan's Nine Dreams*

(浅析《成吉思汗的九个梦》中蒙古民族符号的表达)

Z. Y. WU.....142

### Cold War Thinking and Its Expression in "the Seventeen-Year Literature" and "the

Cultural Revolution Literature" in China

(冷战思维及其在中国“十七年文学”和“文革文学”中的表达)

J. DAI.....146

### The Abject "Witch" and Aged Women in *the Diary of a Good Neighbor*

(被贱斥的“巫婆”——《好邻居日记》中的老年女性境遇分析)

L. X. WU.....153